
參與贏取免費海外義工之旅 ✈️ 立即報名 AIESEC ‘Compete for Brighter 

Future’ 比賽｜Win for Free Overseas Volunteer   Join AIESEC’s Compete 

for Brighter Future competition NOW! 

 

 
 
----- 
*Scroll down for English version 
 
2020 年嘅疫情令我哋受困於網上課堂，甚至無得同朋友聚會或者去海外交流。雖然係咁，但係我

哋仍然可以喺 2021年為社會出一分力！參加 AIESEC嘅 mini case competition 就可以發揮你嘅創

意同觀察力，親力親為一齊改善生活環境，建立更好嘅香港！ 

 
我哋嘅比賽俾你同各個國度嘅朋友仔組隊走訪不同角落，一齊探討香港社會問題嘅解決方案，仲

有得玩本地義工活動、城市追蹤、尋寶遊戲、經營 IG等等嘅團隊活動開闊視野，深入結交志同道

合嘅好朋友！比賽過程中，我哋專業嘅工作人員會提供意見諮詢，仲準備咗技巧培訓同分享環節，

幫你提升 soft & hard skills，發展潛能！好處點止咁少？所有參賽者都會獲頒發證書，幫你砌靚份

CV之外，頭三名嘅組別更可獲得資助甚至費用全免嘅海外義工之旅！ 

 
活動日期：四月七日、四月十日、四月十七日、四月二十一日 

報名截止日期：四月六日 23:59                                                                           

 



如果你希望 

 以環球視野為本地社會作出貢獻 

 參與一場有趣又獲益良多嘅 case comp 

 豐富自己嘅 CV履歷 

 認識志同道合，來至不同國家、文化背景嘅朋友 

 累積本地義工經驗 

就一定唔好錯過！把握時機釋放創意，成為推動社會改變嘅人啦！ 

 

AIESEC 致力於提供不同海外義工同實習機會，開拓同學嘅潛能同領導能力。唔好諗啦，快啲報

名參加啦！ 

----- 

 
Boring Zoom lessons, no more gatherings with friends, overseas exchanges cancelled... 2020 was a tough 

year, but we can still make an impact for our society in 2021. Join Compete for Brighter Future to utilize 

your observation and creativity,  improve our hometown and build stronger connections with Hong Kong! 

 
Take part in our exciting mini case competition with international buddies, where you actively seek 

solutions for Hong Kong's social problems without limitations. Engage in other activities such as local 

volunteering, city tracing, treasure hunting, awareness IG campaign and bonding events, while you can 

always consult from our well-trained AIESEC members for advice. Moreover, you will not only receive 

SDG and skills development education, but also insights from sharing of our partners. What's more, while 

all participants will be awarded certificates to boost your CV, winners will be awarded discounts or even 

a free overseas volunteering trip in the future!  

 
Event period: Every Saturday on April (7, 10, 17, 21 April)  
Application deadline: 6 April 23:59 
 
You shouldn't miss out if you want to  

 Contribute to local society with global perspective 

 Join a fun and fruitful case competition 

 Enrich your CV 

 Meet like-minded people and international friends 

 Gain local volunteer experience 

Grab the chance to unleash your creativity and be an influencer! 
 

AIESEC is devoted to providing overseas volunteer and internship opportunities, enabling all CUHK 

students to unlock their own potentials and leadership capabilities. Don't hesitate and sign up now through 

here! 
 

http://bit.ly/CompeteForBrighterTomorrow
http://bit.ly/CompeteForBrighterTomorrow
http://bit.ly/CompeteForBrighterTomorrow

